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 סיכום הישיבה והחלטות 

 פרוטוקול הישיבה הקודמת אושר. .1

 : ועדכונים הודעות .2

לאחר  .יצא קול קורא לתפקיד 'אחראי הקליטה והאקלום'  -  התקדמות צוות הקליטה .א

 שייבחר האדם המתאים לתפקיד יוקם צוות קליטה ותגובש תכנית עבודה. 

בימים אלו שב הצוות לעבודה על מתווה לקליטת בני   – תהליך קליטת בני התושבים  .ב

 התושבים, וזאת לאחר שלאור 'עסקת האופטיקה' הייתה הפוגה בעבודת הצוות. 

עובד פנה אל איל מירון שיקדם את הנושא, וזאת לאור עומס העבודה  – צוות יזמויות .ג

להביא את הדברים לדיון ציבורי רחב שעובד חווה. בימים אלו איל לומד את הנושא, וצפוי 

 יותר בהקדם.  

צוות מטעם וועדת ההשקעות עובד על גיבוש  –( 85%יתרת הכספים מ'עסקת האופטיקה' ) .ד

המלצה להשקעת הכסף שהתקבל על ידי הקיבוץ. בהמשך תובא ההצעה בפני ההנהלה 

 הכלכלית של הקיבוץ, ולאחר מכן יובא הנושא להצגה, דיון והחלטה במזכירות הרחבה.
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הצוות נפגש עם זוגות המעוניינים לבנות את  –עובד הציג את עבודת 'צוות המשכנתאות'  .א

ביתם בשכונות החדשות של הקיבוץ, ובוחן את יכולתו הכלכלית של כל זוג. הצוות בחן את  

שלב האחרון של עבודת הצוות,  עבור ההאפשרות של היעזרות באיש מקצוע חיצוני, וזאת ב

 בו על הזוגות להציג בפירוט את הכסף העומד לרשותם. 

להנחות את צוות המשכנתאות לבצע את הבדיקה   והוחלטבהנהלה התקיים דיון בנושא,  .ב

 בעצמו, וללא עבודה של איש מקצוע חיצוני, דבר שיעלה כסף לקיבוץ.  הכלכלית 

 נושא אישי  .ג

 6אופיר הדר כמורשה של קיבוץ שמיר בענייני כביש   .9

אינו מוגדר כאיש  עובד הציג את הנושא, בו אופיר הדר שמשמש כסדרן הרכב של הקיבוץ,  .א

' לסוגיהן, ובמקרים מסוימים הדבר מקשה את העבודה השוטפת  6הקשר מול חברות 'כביש 

 . שלו

 '. 6הנהלת הקהילה אישרה להגדיר את אופיר כאיש הקשר מול חברות 'כביש  .ב
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